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Hei

I følgjande sak, som skal til politisk handsaming onsdag, har eg i samband med vår omtale av saka nokre spørsmål 
om søknaden frå Kvam herad om søknad til Hardangerbadet i Kvam.

http://einnsyn.hfk.no/eInnsyn/DmbHandling/Details/10043

Spørsmåla:

1. Gjeld kravet om at prosjekta er fullfinansierte enno (kravet som førte til avslag for Hardangerbadet i 2015)? I kva 
grad kontrollerer fylkeskommunen om prosjekta er fullfinansierte?

2. I saka skriv De at De "oppmodar om at dette prosjektet bidreg til å styrka 
sentrumsutviklinga i Øystese kvalitativt». Kva tyder dette i praksis, og korleis skal 
det etterprøvast/vurderast av HFK?

Eg har vendt meg til sakshandsamar Kleppe, men ho viste meg til sjølvaste 
fylkesrådmannen sidan innstillinga er hans.

Med venleg helsing
redaktør Sigbjørn Linga
Hordaland Folkeblad, Norheimsund
Tlf. 415 66 112
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